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Algemeen                     

De dorpsraad is uitgenodigd om deel te nemen in een klankbordgroep m.b.t. de voorgenomen plaatsing 
van 4 windmolens nabij de spoorlijn. Een afvaardiging van de dorpsraad zal hier aan gaan deelnemen en 
tevens is het dringende verzoek gedaan aan het waterschap om ook een delegatie van buurtbewoners 
hiervoor uit te nodigen. De buurtbewoners zijn inmiddels ook uitgenodigd. Ook heeft de dorpsraad een 
inloop uur van de buurtbewoners bezocht om hun meningen en standpunten te vernemen.  
 
Natuur, milieu en duurzaamheid 
Bij de gemeente is navraag gedaan wie er bij de gemeente aanspreekpunt/verantwoordelijk is voor het 
onderhoud aan het kunstwerk bij de rotonde. Daarover is er nog steeds geen duidelijkheid, wel zal het 
kunstwerk schoongemaakt worden. 
 

Sport, recreatie, cultuur en evenementen 

Het sportcafé is door verschillende sportverenigingen bezocht. Gezamenlijke probleempunten zijn het 
vinden van vrijwilligers en bestuursleden. Over het algemeen werd de avond als positief ervaren en wordt 
er gekeken om hier een vervolg aan te geven.  
 

Wonen 
Over het Brakels Eng en de Haven is niets nieuws te melden.  
 
De plannen met Mannekino zijn met omwonenden besproken. Het is nog steeds het plan om Mannekino 
te verbouwen tot 4 starterswoningen. 
 
Het plan van Elk is besproken met een aantal mensen die bewaren hadden. Naar aanleiding van deze 
bijeenkomst is het plan aangepast en ligt vanaf januari 2023 bij de gemeente. 
 
De dorpsraad vraagt ? 
Deze maand geen de Dorpsraad vraagt ? in verband met de vakantieperiode. Na de vakantie wordt dit 
weer hervat. De eerste Dorpsraad vraagt ? ging over het wonen in Oeffelt. Een groot aantal mensen 
hebben de vragenlijst ingevuld, waarvoor dank ! Des te meer mensen reageren des t beter wij als 
dorpsraad weten wat er leeft en speelt op dit gebied. Onderstaan vindt je de resultaten van de vragenlijst. 
Deze resultaten worden ook besproken met de gemeente.  
 
 
 
 


